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Na AV ČR proběhlo kolokvium o češtině
Potřebujeme češtinu? A jakou? I toto byly otázky na, které se snažilo nalézt odpovědi kolokvium, které proběhlo na půdě
Akademie Věd ČR. Odborníci na mateřský jazyk, zde prezentovali své závěry o současném stavu češtiny. Důležitou
otázkou pak byla úroveň jazyka v médiích, školství a v neposlední řadě i v rodině. Zaznělo zde také, že můžeme být
právem hrdí na svou mateřštinu, protože čeština se řadím mezi 10 nejpřekládanějších jazyků na světě. Je ale nutné o toto
bohatství, kterým národní jazyk bezesporu je, pečovat a to v každodenním užívání. Kulturou jazyka totiž nerozumíme
jen to, že mluvíme spisovně, ale jak vyjádřila ve svém příspěvku profesorka Palková: „Kultura řeči začíná, když mluvčí
začne vynakládat úsilí ve prospěch pohodlí posluchače.“
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